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Søknad: Levende samfunn - Mindre prosjekter

noreply@acos.no <noreply@acos.no>
to. 02.11.2023 15:14
Til: Kristian Endresen <kren@karmoy.kommune.no>; Roy Tørring <roto@karmoy.kommune.no> 

Ditt navn Elvira Kristin Svendsen

Din e-post feoyvelforening@gmail.no

Beskrivelse av
prosjekt

Gulv til kjelleren på bygdehuset. Vi har et pågående prosjekt med å pusse
opp kjelleren etter vannlekkasje som har vært litt og litt over flere år.
Forsikringen dekket noe, men ikke nok. Mur veggene på utsiden tas, og alt
innvendig er revet opp. Det som vi mangler penger til er selve gulvet, siden
dette er noe vi kan legge selv på dugnad og få på plass når alt er ferdig.
Når denne muligheten med å søke om støtte til små prosjekter dukket opp,
så ønsker vi å benytte oss av det. Det er to store rom på ca 40 m2 hver, og
en gang på 10-12 m2. Vi har fått anbefalt å legge oss på en prisklasse
mellom 450-550 kr per m2 med aluminiums klikk, da skal gulvet holde i
mange år med tidvis mye folk. Kjelleren har tidligere vært gymsal og
velrom, de siste årene har det blitt brukt som både treningsrom, bordtennis
og lager. Vi håper at vi kan få stelt i stand til at det kan samles igjen for
bordtennis turneringer, og sosialt der nede. Vi har forskjellige arrangement
i løpet av året, så å kunne supplere med forskjellige rom alt etter aktivitet er
veldig bra. Vi velger å søke om 40 000 kr, dette dekker nok ikke alt, men da
er vi komt oss et godt stykke på vei.

Søknadsbeløp 40000

På hvilken måte
støtter dette
prosjektet mål
fra kommunens
samfunnsdel?

Etter å ha lest litt igjennom, så tenker vi at dette er en bærekraftig handling,
kjelleren blir pusset opp slik at den er klar for mange generasjoner som
kommer. Det er en stor økonomisk utgift, men det sosiale vi får igjen med å
kunne ha flere store rom tilgjengelig, veier opp for utgiften vi får. Med
visjonen om å skape en bærekraftig og inkluderende kommune, mener vi at
vi kommer godt inn under dette. Bærekraftig for vi beholder det vi har,
investerer og oppgraderer, og inkluderende siden det er bygdehuset som
blir brukt av alle gjennom hele livet. Vi på Feøy har mindre muligheter til å
delta på alt som skjer «på fastlandet», vi må være litt kreative og skape et
levende samfunn selv. Her ute blir ingen etterlatt til seg selv, vi står sammen
og inkluderer alle, har dugnader, arrangerer flere sosiale ting i løpet av året
for alle aldersgrupper. Ved å ha et oppegående bygdehus så gir dette rom
for å forebygge ensomhet, de eldre kan møte opp akkurat likt som barn og
unge. Vi på Feøy bor ofte lenge hjemme, og mye av grunnen til det er nok
samholdet vi har her ute. Ved å gi støtte til gulvet i kjelleren blir vi fortere
ferdig med prosjektet og kan ta rommene i bruk. Med ingen faste inntekter,
så har vi måtte prioritere det som må gjøres, og vi har kommet langt. Dette
er en møteplass på bygda, som bidrar til trivsel. Vi har torsdagssamling med
håndarbeid og sosialt samvær, når kjelleren er opp å gå igjen blir nok
bordtennis gjengen klar for nye sosiale kvelder. Dette gir gode
oppvekstsvilkår og boforhold ute på Feøy.
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Annet
Søknadsbeløpet går til å dekke inn selve laminat gulvet. Det kommer
kostnader med å frakte gulvet ut til Feøy, men og få det opp til bygdehuset
(midt på øya), få det inn og legge det blir på dugnad.


